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Beantwoording reeds ingediende vragen waarvan de fracties aangeven dat 

ze in de commissie niet beantwoord zijn: 

 

VVD 
 

Vraag 3. 

Bladzijde 6 alinea (onderaan de pagina) 

“Voordeel van deze aanpak is dat er vanaf 2019 periodiek gerapporteerd kan worden aan uw Raad 

over de voortgang van de uitvoerende doelen, resultaten en de daaraan verbonden kosten, die in de 

programmabegroting zijn opgenomen.”  

Wat wordt verstaan onder “periodiek”  

In 2019 in mei en september. We komen voor april nog met een voorstel tot verbetering van de P en C 

cyclus inclusief deze rapportagemomenten.  

Vraag 8. 

Bladzijde 70 alinea (tabel)  

Ontwikkeling OZB en rioolbelasting van 2018 naar 2019: Onroerende zaakbelastingen € 4.815 € 5.694 

(+ 879k) Rioolheffing € 4.046 € 3.486 (- 560k). Het saldo van deze twee belastingen is + 319k  

(lastenstijging voor burgers). Hoe valt dit te rijmen met de opmerking op pagina 72 onderaan onder 

OZB:  “Verder wordt in 2019 de daling van de Rioolheffing (een gevolg van de lagere toerekening van 

rentelasten (kapitaallasten)) gecompenseerd door een evenredige stijging van de OZB. Per saldo is dit 

voor de burger kosten neutraal.”   

Daarbovenop is sprake van een indexering van de OZB.  

 

Vraag 9. 

Bladzijde 70 alinea (zie tabel) 

Waarop is de toename van Toeristenbelasting (+ 25%) gebaseerd.  

Het aantal overnachtingen is de afgelopen jaren toegenomen.  

 

Vraag 10. 

Bladzijde 73 alinea 4  

Afvalstoffenheffing. “Ook zijn enkele kostenposten die worden toegerekend aan de 

afvalstoffenheffing naar beneden bijgesteld zoals salariskosten en de kosten van BsGW.” 

Waarom zijn deze doorbelastingen verlaagd en waar zijn deze kosten nu ondergebracht. 

 Zie toelichting onder punt 5 bovenaan blz. 72  

 
Vraag 11. 

Bladzijde 73 alinea (Tabel Afvalstoffenheffing)In 2018 en 2019 wordt in totaal €166k onttrokken aan 

de voorziening Afvalstoffenheffing. Wat is per boekjaar het restant van de voorziening. . Zie tabel op 

blz. 138 stand voorziening afvalstoffenheffing  eind 2018 € 62.387 en stand eind 2019 € 12.387. 

 

Vraag 12.  

Bladzijde 74 alinea (Tabel Rioolheffing) 

In tegenstelling tot de Afvalstoffenheffing nemen de kosten voor overhead en BsGW binnen de 

Rioolbelasting toe met €173k. Waarom stijgen de kosten hier en dalen ze bij de afvalstoffenheffing. 

Zie toelichting onder punt 5 bovenaan blz. 72 
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Vraag 13. 

Bladzijde 76 alinea (tabel kwijtschelding) 

Waarom blijven de bedragen voor kwijtschelding gelijk wanneer er door het gevoerde afvalbeleid 

steeds minder ledigingen voor restafval komen. Waarom ademt de kwijtschelding hier niet mee. 

In de regeling kwijtschelding 2018 zijn de tarieven als gevolg van een amendement bij de 

programmabegroting 2018 (2017/83,  7 november 2017) verhoogd naar de huidige bedragen. Deze 

bedragen worden ook voor 2019 gehandhaafd.   

 

Vraag 14. 

Bladzijde 81 alinea Ratio weerstandsvermogen 

In de beschikbare weerstandscapaciteit zit 11 mln aan Essentgelden. Zonder deze gelden zou de 

beschikbare weerstandcapaciteit slechts 2,714 mln bedragen en dat leidt tot een ratio van 0,53 = 

ruim onvoldoende.  

De reserve Belegde Essentreserve ad € 10.779.440 per ultimo 2019 is niet meegenomen in 

de berekening van de ratio op blz. 81.   
Wil je op de afgesproken ratio 1,4 komen dan moet er minimaal 5 mln vanuit de Essentgelden 

worden aangesproken. Deelt u de mening dat daarmee de Essentgelden (incidentele middelen) 

verdampen ter dekking structurele tekorten.  

Nee. Zie ook antwoord op vorige vraag. De ratio blijft boven de  ratio 2 zonder inzet van  

Essentgelden.   

 

Vraag 15. 

Bladzijde 82 alinea  Tabel verloop weerstandsvermogen meerjarig  

Opgeteld wordt van 2019 t/m 2022 in totaal €8,116 mln onttrokken aan de algemene reserve. Tel 

daarbij de aanvullende tekorten van de septembercirculaire op (€1,383) dan onttrekken we in de 

komende beleidsperiode €9,499 mln aan het eigen vermogen ter dekking van structurele tekorten. 

Deelt/ volgt u deze berekening.  

Er wordt op basis van deze tabel inderdaad € 8,116 mln onttrokken aan de algemene reserve inzake 

de tekorten. Hiervan is 4,603 bedoeld t.b.v. de tekorten. De ontwikkelingen van de 

septembercirculaire kunnen mogelijk leiden tot een onttrekking aan de algemene reserve, er kunnen 

ook andere oplossingen zijn. De onttrekkingen aan het eigen vermogen zijn ter dekking van 

incidentele uitgaven en ter dekking van incidentele tekorten en dus niet structurele tekorten. 
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FRACTIE PAK 
 
10. Pag. 10 3.3. waarom een raadscommunicatieplan en niet een plan college – raad – organisatie? 
(pr1) 
In de praktijk blijkt, dat zowel de communicatie in de raad als tussen de raad, college en ambtelijke 
organisatie voor verbetering vatbaar is.  Een communicatieplan zal dus inderdaad breder van 
toepassing moeten zijn. 
 
Pag. 21 4.10 wie zijn incidentele aanbieders van minimaregelingen? (pr3) 
Dat kunnen professionele aanbieders zijn of vrijwilligersorganisaties. Ook bieden zich regelmatig 
individuele aanbieders aan.  
 

23 Pag. 21 baten armoedebeleid van € 171000. Welke baten zijn dit? (pr3) 

Het gaat om het budget dat specifiek bedoeld is voor kinderen, de zfgn. Klijnsmagelden. 

 

27 Pag. 24 bovenaan 1.6 conform vastgesteld beleid? Welk beleid? Waar staat dit? In welke nota? 

(pr3) 

Begeleiding is een maatwerkvoorziening. De Verordening maatschappelijke ondersteuning 2017 en 

de Nadere regels maatschappelijke ondersteuning 2018 dienen als basis voor de verstrekking van 

deze voorzieningen.  

 

28 Waarom loopt de eigen bijdrage WMO OUD nog meerjarig door? (pr3) 

De term ‘oud’ zegt iets over het moment waarop de taak naar de gemeente is gekomen. De eigen 

bijdrage Wmo is een onderdeel van de decentralisatie van 2007 waardoor het nog de titel ‘oud’ 

heeft. We ontvangen echter eigen bijdrage voor zowel oude als nieuwe taken. 

 

29 Pag. 24 2.2. wat betekent de definitie ‘voorliggend veld’. (pr3) 

Het voorliggend veld is in algemene zin het aanbod dat vrij toegankelijk is (zonder indicatie) zoals 

bijvoorbeeld het CMWW. In breder verband bedoelen we hier ook de samenwerking met het 

onderwijs, de huisartsen en jeugdgezondheidszorg. 

 

47 Pag. 51 5.4. wordt, na openstellen buitenring, de luchtkwaliteit ook gemonitord bij de buitenring? 

Zie actuele landelijke discussie fijnstof (pr9) 

Ja, via de landelijke ‘Monitoringstool’. 

 

51 Pag. 56 > exploitatie bedrijventerrein> meerjarenbegroting géén cijfers? Betekent dit in 2019 een 

afronding van die complexen? (pr10) 

Klopt. De verwachting is dat de grond op complex BSV in 2019 is verkocht en de grondexploitatie kan 

worden afgesloten. Voor Rode Beek wordt naar verwachting in 2019 een nieuwe grondexploitatie 

opgesteld op basis van een onherroepelijk bestemmingsplan.  

 

56 Pag 65. Behalve een verplichtingen administratie komt er ook een contractenadministratie? (pr12) 

De gemeente Brunssum beschikt al over een contractenadministratie 

 

58. Pag, 87 riolering> waar zijn nog knelpunten? (Kling – Titus Brandsmastraat? ABC straat?) (par3) 

De huidige knelpunten zijn: Kling – Titus Brandsmastraat, ABC straat, Spoorstraat, Pastoor 

Hagenstraat en de Dorpstraat. 

 



4 
 

59 Hoe werkt het retentiereservoir bij de Emma achter Total? Dit staat altijd droog. (par3) 

Dit is geen technische vraag over de begroting 

 

 

PVDA 

 
9. “Een noodfonds voor minima…” 

Waarom? Is eerder in 2017 niet aangegeven dat dat niet nodig is, omdat CMWW daar een ‘potje’ 

voor heft? 

Vanuit eerdere ervaringen zou een noodfonds niet nodig zijn. Zie ook het eerder vastgestelde 

armoedebeleid. Het college hecht er echter waarde aan om toch een voorziening te treffen om in 

voorkomende gevallen iets te kunnen betekenen. Idealiter blijkt het achteraf niet nodig te zijn 

geweest. 

 

16. De bijdrage aan IBA wordt vanaf 2021 met € 200.000,- verlaagd. IBA is klaar in 2020. Waarom 

begroten wij nog voor 2021 en 2022? 

Dit is ten onrechte niet afgeraamd 

 

17. Bij de producten staat onder nummer 03004 gebouw Raadhuisstraat 125; zowel aan de 

inkomsten als aan de uitgaven kant. Is dat gebouw niet afgebroken?  

Ja, gebouw is afgebroken. De begroting wordt volgend jaar hier op aangepast. 

 

18. Kosten KCC 

Het KCC gaat met € 10.000,- omlaag per 2020. In de uitingen van het college lezen wij steeds dat de 

service en vindbaarheid laagdrempeliger moet. Waarom wordt het budget dan verlaagd? 

Betreft incidenteel extra financiën in het kader van de “vergewisplicht”, waarbij het zwaartepunt bij 

het KCC ligt. 

 
Pagina 18 
21. Brandweerbeleid 
We weten nu al dat dit veel meer geld gaat kosten, maar toch staat er een minieme bezuiniging 
vanaf 
2020. Waar is dat op gebaseerd? 
In afwachting van de uitkomsten van de besluitvorming door de gemeenteraden binnen de 

Veiligheidsregio wordt er geen voorschot genomen op een verhoging van de bijdrage. We passen 

onze begroting aan op basis van een goedgekeurde begroting van de regionale brandweer. 

 
Pagina 18 
23. Bij resultaat 4.3 Indien nodig het inzetten van cameratoezicht 
Is er budget voor cameratoezicht? 
Er is in de begroting 2019 geen structureel budget voor geraamd. Gelden voor cameratoezicht zijn in 

het verleden incidenteel vrijgemaakt. 

Als we oordelen dat inzet van dit “uiterste” instrument noodzakelijk is dan zullen we de raad in 

voorkomend geval een voorstel voor extra budget voorleggen middels een begrotingswijziging. 

 
24. Bij resultaat 5.3 Voorkomen dat we de criminele industrie ongewild faciliteren (Bibob) en het 
inzetten van bestuurlijke maatregelen 
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Zijn er geen subsidies te verkrijgen voor het voorkomen van criminele industrie? 

Ja, het rijk heeft een ondermijningsfonds van 100 miljoen ingesteld. De aanvragen voor subsidie 

verlopen via het Riec en worden formeel ingediend door de Stuurgroep Riec en de regiodriehoek. 

Alle aanvragen zijn erop gericht om de aanpak van de ondermijning op lokaal en provinciaal niveau te 

versterken.  

 

In een eerste tranche heeft het Riec 460.000 euro gevraagd voor de versterking van intelligence en 

analyse, om meer en beter zicht te krijgen in vitale schakels en in het businessmodel van de 

georganiseerde ondermijnende criminaliteit, en om te komen tot integrale ondermijningsbeelden op 

zowel lokaal als regionaal niveau. 

Een tweede tranche is in voorbereiding, waarbij het gaat om 6 miljoen euro te verdelen over een 

periode van 3 jaar. In de concept-aanvraag worden o.a. gelden gevraagd voor een verdere 

versterking van het Riec en ook voor euregionale samenwerking, maar ook voor projecten van 

(samenwerkende) gemeenten. Brunssum participeert in een Parkstadproject, dat erop is gericht 

illegale hennepteelt in bedrijfsgebouwen aan te pakken. 

 
25. Kunnen we een lijst ontvangen van alle extra middelen/subsidies die de gemeente Brunssum 
heeft ontvangen van het Rijk en/of provincie? 
Brunssum heeft geen extra gelden ontvangen, dus alles zit in de algemene uitkering. M.u.v. de 
krimpgelden (€ 109.000,-) die we van Parkstad ontvangen.   
 
26. Bij resultaat 2.1 

Van hoeveel naar hoeveel? Graag absolute aantallen. 

Wij hebben er voor gekozen om net als voorgaande jaren percentages te noemen.  

 

Pagina 22 

28. Bij resultaat 1.1 

Van hoeveel naar hoeveel? Graag absolute aantallen. 

300 is een absoluut getal. 

29. Bij resultaat 2.1 

Van hoeveel naar hoeveel? Graag absolute aantallen. 

299 is een absoluut getal 

Pagina 23 
30. Bij het taakveld arbeidsparticipatie staat in het financieel overzicht bij totaal lasten 603, bij baten 
staat 0 en bij resultaat 602. 
Kunt u dit uitleggen? 
De begrotingscijfers in de financiële administratie worden verwerkt met 2 decimalen. De cijfers in het 
boekwerk worden getoond in duizendtallen. Daardoor kan er per saldo een minimale afwijking agv 
afrondingen voorkomen. 
 
36. 681001 en 681002 lopen op 
Waarom? 
We zien een toename van ernstige casuïstiek bij Veilig Thuis. 

 
37. Uit financieel overzicht blijkt dat product 681000 maatschappelijke zorg in 2020 halveert tov 
2019. 
Kunt u dit uitleggen? 
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Begin 2018 is een bouwstenennotitie voor een gezamenlijke aanpak van personen met verward 

gedrag in Parkstad Limburg door de gemeenteraad vastgesteld en daarbij heeft de raad besloten 

voor 2018 en 2019 incidentele middelen te garanderen voor de uitvoering van het plan van aanpak. 

Vanaf 2020 vervallen deze extra middelen. 

 

Pagina 33 
41. Bij resultaat 1.3 
Wanneer wordt deze evaluatie verwacht? 
Deze coalitieperiode. Het college zal aangeven of daar in 2019 prioriteit ligt of 2020/2021/2022. 

 

Pagina 34 

42. Blijven we de komende jaren geld toeleggen op de Brikke Oave? 

Ja, het betreft de eigenaarslasten die (op onderdelen) altijd zullen blijven bestaan. 

 

43. Wordt de subsidieregeling Burgerkracht stand gehouden? 

Wij overwegen een samenvoeging van regeling 19 (stimulering burgerkracht) en 20 maatschappelijke 

verenigingen om te voorkomen dat regeling 19 vervalt. Dit wordt ambtelijk uitgezocht. 

 
Pagina 35 
44. 620002 waarom staat het wijksteunpunt Noord apart genoemd? 
Het betreft een in het verleden gemaakte afspraak met wijksteunpunt t.a.v. bijdrage huisvesting.  
 
Pagina 38 
46. 210001 Welke investeringen vallen er onder MIP-wegen? 
Renovatie wegen 
 
47. Waarom blijven de kosten van het onderhoud wegen nagenoeg gelijk, terwijl we meerdere 
wegen in beheer krijgen vanuit de provincie?  
De areaalgegevens van de openbare ruimte worden geactualiseerd bij de opstelling van een nieuw 
MIP-OR. In de tussenliggende periode worden de hoeveelheden van het actuele MIP-OR                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
aangehouden. 
 
48. 210202 Waarom gaan de kapitaallasten straatverlichting de komende jaren omlaag?  
In die jaren zijn de vervallen investeringen hoger dan de nieuwe investeringen 
 
54. Waarom staat in het staatje ‘wat mag het kosten’ de Brunnahal nog steeds vernoemd? Deze is al 
lang weg, toch wordt deze posten onder ‘0’ nog 4 jaar opgenomen. 
Het product bestaat nog in de financiele administratie maar staat geen geld meer op. 
 
Pagina 44 
55. 530003 waar komt het hoge bedrag voor cultuur vandaan voor 2019?  
Onder dit budget valt ook het totale budget voor de Parade van 2020 
 
56. Cultuurbudgetten nemen gigantisch af in 2021. Wat is de reden hiervan? 
Zie vorig antwoord. 
 
57. Hoe vindt u de verhouding tussen de kosten voor sportaccomodaties in vergelijking met de 
cultuursector?  
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Politieke vraag 
 
Pagina 51 
63. Bij doel 2 visie en beleid noodzakelijk circulaire economie 
Kan dat niet sneller?  
De huidige capaciteit is hier niet op berekend. En ook in de begroting 2019 word niet gekozen voor 
een uitbreiding van middelen en/of capaciteit hiervoor.  
 
Pagina 53 
64. De optelling bij baten en lasten is niet correct, waardoor resultaat ook niet klopt. 
De begrotingscijfers in de financiële administratie worden verwerkt met 2 decimalen. De cijfers in het 
boekwerk worden getoond in duizendtallen. Daardoor komt er soms een minimale afwijking agv 
afrondingen voor. 
 
Pagina 71 
69. Verlaging rioolrecht 
Waarom?  
Zie toelichting op blz. 64: daling is met name het gevolg van een lagere toerekening van rentelasten 
naar het product riolering. 
 
Pagina 78 
70. Risico meldplicht nog niet gedaald t.o.v. 2017 
Waarom niet?  
De invoering van de AVG omvat een groot aantal maatregelen die geïmplementeerd moeten worden. 
De gemeente Brunssum is hier volop mee bezig. Voor de begroting 2018 hebben we al een bijstelling 
doorgevoerd met een afname van 50%. Naar verwachting zal het effect van de overige nog in te 
voeren maatregelen op de beheersing van het risico over 1 à 2 jaar merkbaar zijn. Dit zal echter 
minder hoog zijn dan het effect van 2017-2018.   
 
Pagina 79 
71. Net zoals het risico bij de ongestructureerde informatie (bedrijfsvoering) 
Waarom niet? 
Het terugdringen van de omvang van ongestructureerde informatie is van dien aard dat naar 
verwachting een doorlooptijd van minimaal 5 jaar nodig is. De effecten van de eerste maatregelen 
die genomen worden hebben niet een zodanig effect dat een verlaging van het risico nu op zijn 
plaats is.  
 
Pagina 108 
73. GGD heeft al eerste begrotingswijziging aangegeven. 
Klopt dit daarom nog? 
Nee de P&C cyclus van een GR loopt vaak niet gelijk met onze P&C cyclus. De 1ste begrotingswijziging 
wordt in de volgende berap verwerkt.  
 
Pagina 110 
74. WOZL. Klopt het dat de Brunssumse bijdrage in 2018 nog op € 1.108.000,- begroot stond en dat 
deze voor 2019 op € 10.472.956,- begroot is? 
Waar zit dat in?  
Dit heeft betrekking op de doorbetaling van de Rijkssubsidie € 9.835.130, aanvulling subsidietekort 
Rijkssubsidie € 214.705 en bijdrage nadelig saldo GR WOZL € 423.121 
 
 
Pagina 111 



8 
 

75. Restafval vanaf 2017 niet meer gratis kan worden aangeboden. De raad heeft in december 2016 
gekozen voor een geleidelijke invoering van deze maatregel en in december 2017 is bepaald dat er 
tot en met 2020 2x gratis restafval kan worden aangeboden. Op blz 51 staat echter dat de gemeente 
het 2x per jaar gratis aanbieden van grofvuil zal handhaven. 
Wat mag er nu gratis worden aangeboden? Restafval of grofvuil? 
Restafval of (ongesorteerd) grof vuil zijn beide ongeschikt  voor recycling en vallen binnen de Rd4 
Milieuparken onder een tarief. Alleen in Brunssum kan het 2x per jaar gratis aangeboden worden. 
Ook grof vuil is dus restafval, zij het dat dit doorgaans in grotere volumes wordt aangeboden. 
 
Pagina 120 
77. Minder subsidie naar CMWW? 2018: € 2.424.045,- t.o.v. 2019: € 2.102.557,- 
Waarom is dat? 
Omdat er sommige producten naar andere taakvelden verschoven zijn lijkt het in 1ste instantie alsof 

de subsidie vermindert. Dit is echter niet het geval. Het subsidiebedrag is opgebouwd uit 

verschillende producten en er is voldoende budget meegenomen in de begroting.  

 

Pagina 124 

78. WSP anderhalf miljoen meer dan in 2018? 2018: € 120.380,- t.o.v. 2019: € 1.644.000,-. Waarom is 

dat? 

In 2018 zijn de Ondersteunings bv en de Detacherings bv van GR WOZL overgebracht naar de GR 

WSP. En heeft daarmee een verschuiving van producten plaatsgevonden. 

 

SP 

De tabel op pagina 7 laat een daling in uitgaven van ruim €3.4 miljoen zien voor het sociaal domein in 

de periode 2019-2022. Is dit het gevolg van een geplande bezuinigingsoperatie of voorziet men een 

daling in kosten? 

Daling in kosten ABW, taakstellingen Jeugd en WMO en hogere DU Sociaal Domein 

 

Op de post economie & toerisme (zelfde tabel) dalen de uitgaven met €575.000,- in deze zelfde 

periode. Wat is hiervoor de verklaring?  

Een aantal tijdelijke budgetten loopt af: 

- werkkapitaal Oostflank en stimulering werkgelegenheid (400.000) 

- Integraal budget i.h.k.v. de kadernota economie en toerisme (125000) 

- procesgelden IBA (50.000) 

 

2. Blz. 18. Wat is de STay Awake methode? 

In 2016 heeft een groot aantal partners op het gebied van de bestrijding van jeugdcriminaliteit in een 

pilotproject samen gewerkt om te bekijken hoe een binnen de regio Brunssum-Heerlen actieve 

criminele/overlastgevende  jeugdgroep het best via een integrale methode aangepakt kon worden. 

De gemeente was de projectregisseur. Het project, met de titel "Wake-up", had een looptijd van 9 

maanden. In januari 2017 zijn we met de uitkomsten naar buiten getreden, nadat een fors aantal 

aanhoudingen had plaats gevonden. In de pers werd toen gesproken van de "Parkstad-bende".  

De integrale aanpak van jongeren die, qua ernst van hun gedragingen, het niveau van het Jeugd 

Preventie Platform overstijgen, wordt vanaf 2017 voortgezet volgens de in het project ontwikkelde 

aanpak. Dat noemen we de "Stay Awake" methode. 

 

Op blz. 21 staat dat de regeling tegemoetkoming Chronisch Zieken en Gehandicapten is geëvalueerd 

en aangepast. Wat zijn de aanpassingen?  
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De aanvraagtermijn is verlengd van 3 maanden naar 1 jaar. Voor nadere informatie verwijzen wij u 

naar het collegebesluit van 21 augustus 2018 (Version 840854) 

 

Op blz. 24 staat dat er met de invoering van het abonnementstarief er een einde komt aan de 

inkomensafhankelijke eigen bijdrage en er per 4 weken een vast bedrag wordt geïnd als eigen 

bijdrage op de maatwerkvoorziening. Wat zijn de gevolgen hiervan voor de minima? Hoe wordt 

ermee omgegaan als mensen het abonnementstarief niet kunnen betalen? 

Het voorstel is om een abonnementstarief van € 17,50 per 4 weken te heffen. Dit is lager dan de 

laagste periodebijdrage op dit moment. (dus valt ook voor de minima positief uit) 
 
Blz 21 Doel 4 armoedebeleid is geoptimaliseerd: wanneer is dat gerealiseerd/ welk termijn stelt u als 
doel?  
We hebben nieuwe doelen gesteld voor 2019 zoals verwoord in de begroting. Zolang er armoede is 
zullen we telkens evalueren en ( tussentijds) bijstellen om het beleid en aanbod aan te passen op de 
behoefte en mogelijkheden. 

 

4.6: op welke manier en welke burgers?  

Het beleid is bijgesteld aan de hand van nieuwe ontwikkelingen, afstemming met het 

maatschappelijk middenveld en overleg met clientenvertegenwoordigers. Het armoedebeleid is 

gericht op alle burgers in Brunssum die als minima worden aangemerkt en specifiek op kinderen die 

opgroeien in een ‘minimagezin’ 

 

4.9: 20.000 euro voor ontwikkeling armoedebeleid: op welke wijze wordt dit vormgegeven?  
De ontwikkeling van het armoedebeleid is een continu proces. Soms ingegeven door landelijke en/of 
locale ontwikkelingen, soms ingegeven op aanwijzing van burgers, samenwerkingspartners of de 
gemeenteraad. 
 
4.10: welke aanbieders bedoelt u dan?  
Het kunnen vrijwilligers-, professionele of individuele aanbieders zijn waarmee we regelmatig in 
gesprek komen. Dat is nu nog niet bepaald. 
 

Blz. 24  1.7Op welke wijze wordt de verdeelsystematiek nu toegepast? 

Lumpsum, dat betekent totaal bedrag gedeeld door aantal cliënten in begeleiding (totaal bedrag blijft 

gelijk) 

 

1.8 Waar staat het abonnementstarief  WMO begroot? Aangezien er een stijging van kosten wordt 

verwacht.  

Het abonnementstarief zal leiden toch minder te ontvangen eigen bijdragen. Dit is nog niet in de 

begroting verwerkt maar zal meegenomen worden in de eerste begrotingswijziging. 

 

Wat bedoelt u precies met het door ontwikkelen van inkoop Z-Limburg? 

Brunssum koopt ambulante jeugdhulp zelf in, maar de specialistische jeugdzorg (verblijf, crisis, 

crisisdienst, Jeugdzorg plus, jeugdbescherming en jeugdreclassering) wordt via centrumgemeente 

Maastricht ingekocht op basis van een bestuurlijke aanbesteding. De onderdelen verblijf, crisis en 

doelgroepenarrangementen (passend onderwijs) worden momenteel doorontwikkeld door middel 

van nieuwe verwervingsstrategieën (bijv. subsidie in plaats van een aanbesteding). Maar ook 

inhoudelijk worden er verbeteringen doorgevoerd. In de raadsinformatiebrief van 21 augustus 2018 

(verseon 840355) en het bijbehorende raadsvoorstel (verseon 840365) kunt u een toelichting vinden. 

In het voorjaar zal de raad door middel van een raadsinformatie avond worden meegenomen in al 
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deze ontwikkelingen. 

 

Op blz. 27 staat dat de regionale werkgroep het activiteitenprogramma implementeert in integraal 

beleid. Wat moet ik me hierbij voorstellen? 

Betreft werkgroep van de aan de GR GGD aangesloten gemeenten. Er zullen regionale voorstellen 

gedaan worden om het regionaal gezondheidsbeleid te implementeren.  

 

Op blz. 28 staat bij punt 2 de zin ‘Trendbreuk van[…]percentage kind’ en ik constateer dat deze zin 

onvolledig is. Wat had hier moeten staan?.  

Er had moeten staan “trendbreuk van stabilisering naar daling van het percentage van het aantal 

kinderen met overgewicht” 

 

3.1 Wat houdt het uitvoeringsplan laaggeletterden concreet in? 

Een plan om inzichtelijk te maken wat we doen en willen doen om de geletterdheid te verbeteren.  

 

PAG 30 : ONDERWIJSHUISVESTING .Financiering voortgezet onderwijs : 42.000 euro . Wat zijn dit 

voor kosten ? 

Dit heeft betrekking op de onroerende zaak belasting en verzekeringen van het VO die ten laste 

blijven van de gemeente. 

 

Bij punt 2.1 op blz. 33 staat dat bij het subsidiëren van voorliggend veld er meer gestuurd gaat 

worden op ‘outcome indicatoren’. Welke zullen dit zijn? 

Bijvoorbeeld de mate van zelfredzaamheid bij 1-meting ten opzichte van 0-meting. 

 

In de tabel op blz. 34 is te zien dat er in 2019 en 2020 €3.000 wordt uitgetrokken, maar in 2021 en 

2022 niets meer. Los van de vraag of gemeenschapshuizen belangrijk zijn, zie ik een contradictie: 

voor gemeenschapshuis Klaver 4 blijven we wel jaarlijks €2.000 uittrekken. Vanwaar dit verschil t.o.v. 

de overige gemeenschapshuizen, te weten Concordia en De Burcht?  

Klaver 4 is een gemeentelijk gebouw en het bedrag ad € 2.000 betreft het netto 

afschrijvingsresultaat. 

 

Blz. 34/35Taakveld :Wijkteams .Wat gaat het kosten . Salariskosten wijkteams van 237 000 euro. 

Waar bestaan die salarislasten uit?  

Dit betreft een administratieve verrekening van personeelskosten en overhead.  (niet de 

salariskosten van de wijkmanagers) 

 

3.2 Staat wij dragen zorg voor de opleiding van verkeersbrigadiers . Hoe gaat u dat doen en wat gaat 

het kosten?  

Wij faciliteren scholen bij het opleiden van verkeersbrigadiers. De opleiding wordt verzorgd door de 

politie. De kosten bedragen gemiddeld € 5.000 per jaar 

 

1 PAG 42 : VRAAG : Waarom staat tennisvereniging MED niet in het overzicht vermeld ?  

M.E.D. is geprivatiseerd (erfpacht) en bij dit complex hebben we geen kosten meer. 

 

2 PAG 44 : Salariskosten MUSEA 18.000 euro .Over welk musea hebben we het hier ? 

Geen musea in Brunssum, wordt zo genoemd omdat het wettelijk verplichtte taakveld Musea heet. 

Tot dit taakveld behoren activiteiten gericht op kunst en cultuur. Daar hebben deze kosten 
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betrekking op. 

 

5.2 : We blijven ons inspannen voor het terugbrengen van de geluidsoverlast AWACS – Vliegverkeer : 

Wat zijn de huidige afspraken? En wat is het doel concreet gezien? Waarom niet inspannen voor 

sluiting van deze basis ?  

Via AWACS commissie zo veel als mogelijk grip hebben op overlast met meetpunten als objectief 

instrument om overlast te kunnen beoordelen. Sluiting?? 

 

PAG 60 2.1  Ontwikkeling complex 65 Haansberg (GTD – locatie ) als (woning)bouwlocatie. Er lag een 

plan voor een zonneweide ( panelen ) is deze van de baan ? 

Ja. 

 

Pag 62 1.1: Ook in Brunssum – Noord staat de bouw  van zorgwoningen ( 32 Noorderkroon )op de 

planning . Er is goedkeuring gegeven voor 20 woningen ,waar kommen nu de 32 woningen vandaan ? 

Moet nu een nieuwe procedure gestart worden ? 

Meerder woningen waren nodig uit een oogpunt van financiële haalbaarheid en om de gehele 

doelgroep uit Bexhoes (RADAR) te kunnen herhuisvesten. RO-procedure dient inderdaad opnieuw 

gevolgd te worden. 

 

Blz. 65 Mutaties reserves programma’s 2, 3, 5; waar staan die producten vermeld? Waar kunnen wij 

dit terugvinden in de begroting? 

Dit betreft nog oude productnamen. Alle mutaties reserves moeten nu en zijn dus  ook verantwoord 

op het programma algemene middelen. De benaming van deze producten zal ik in de volgende 

begroting worden aangepast. 

 

Blz. 74 hondenbelasting: inkomsten zijn 310.000 euro. Maar wat zijn de uitgaven ( de kosten aan de 

vervuiling van de honden ) ?  

Deze kosten € 52.000 zijn geraamd op product 210052 Hondenpoepbestrijding blz. 38 Kosten hebben 

betrekking op lediging poepbakken, aankoop poepzakjes en kosten hondenpoepzuiger. 

En welke kosten is de gemeente kwijt aan controle op niet aangemelde honden? (blz 75)  

Kosten controle honden zit in totale bijdrage aan de BsGW, wordt niet afzonderlijk in rekening 

gebracht. 

 

1.PAG 101 : WOB – VERZOEKEN .Wat verstaat men onder veelplegers, welke frequentie?  

Met veelplegers worden bedoeld de burgers die de gemeente om wat voor reden dan ook 

(geldsommen, treiteren/frustreren, onvrede, obsessie, commerciële doeleinden) met een grote 

hoeveelheid en/of onzinnige en/of omvangrijke of vaag geformuleerde informatieverzoeken 

bestoken waarbij hetgeen wordt opgevraagd niet in verhouding staat tot het doel van de Wob. De 

frequentie is verschillend, maar gemiddeld spreken we van 1 (oneigenlijk) Wob-verzoek per maand 

 

Bijlage 4 

Blz. 146 huishoudens met lage inkomens zijn ten opzicht van 2017 naar 2018 gestegen; hoe verklaart 

u dit? 

Dat hebben we niet onderzocht. Daar is het aantal (11 t.o.v. 5400) wat klein voor. 

 

Bijlage 6 
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Blz. 148 Parade een bedrag van 400.000 euro voor 2020; door de Raad geaccordeerd?  

Ja met de begroting 2018 

 

 

 

 

 

BCD 

 

1. Pag. 11/12: bijdrage IBA bij begroting 2020 nog 361.00 eu en later161.000eu 

Inderdaad loopt het bedrag dat we verschuldigd zijn aan IBA af. Vanaf 2021 zijn we helemaal geen 

geld meer verschuldigd en komt ook de 161.000 te vervallen. 

 

2. Bijdrage KCC begroting 2019 nog 14.000eu en 2021 nog 4.000eu. Gaarne verklaring. 

Betreft extra financiën in het kader van de “vergewisplicht”, waarbij het zwaartepunt bij het KCC ligt. 

 

1. Pag.16: hier spreekt u van onschuldige omstanders. Wat moeten we daar onder verstaan? 

Hierbij denken we aan partner of kinderen. 

 

2. Pag.18: wat wordt verstaan onder de stay away methodiek? 

Zie antwoord vraag 2 SP 

1. Pag.21: er staat een nieuwe uitvoeringsstructuur op 1 jan 2020. Gaarne verduidelijken. 

Het uittreden van de gemeente Onderbanken uit de GR ISD BOL, het overhevelen van taken van ISD 

BOL naar Betere Buren en de organisatie van een integrale toegang vanuit het Masterplan Sociaal 

Domein zullen gevolgen hebben voor de uitvoeringsstructuur. De verwachting is dat deze gevolgen in 

de loop van 2019 duidelijk worden en dat daarmee ook de nieuwe uitvoeringsstructuur op 1 januari 

2020 duidelijk wordt. 

 

3. Pag.26: post 672010 wordt tweemaal genoemd. Gaarne uitleg. 

De exploitatie van producten (op taakveldniveau) is weergegeven in lasten en baten. Indien een 

product zowel lasten als baten vertoond komt dit tweemaal in het exploitatieoverzicht voor. 

 

4. Wordt centrumregeling BW en MO afgeschaft? 

De centrumregeling komt te vervallen. Dit betekent dat iedere gemeente zelf verantwoordelijk wordt 

voor de maatschappelijke opvang en beschermd wonen en hier ook de middelen voor krijgt. Dit wil 

niet automatisch zeggen dat wij als Brunssum alles zelf moeten gaan organiseren. Samenwerken kan 

nog altijd. De komende periode zal bekeken worden welke voorzieningen we op welke schaal gaan 

organiseren. De verwachting is dat we zaken deels op Parkstadniveau gaan organiseren en deels 

lokaal in Brunssum. 

 

1 Pag.27: streven is een integrale JGZ… hoezo, is toch al beklonken of niet? 

Besluit over 1 JGZ van 0-18 jaar is genomen; per 1/1/2020 moet dit zijn gerealiseerd. Doel is om deze 

integrale JGZ uit te breiden naar periode vanaf zwangerschap (-9 maanden) naar 23 jaar. 
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2. Pag.30: volgens mij een foute vermelding: en/of BMV of Brede school en niet alleen BMV. 

Alle basisscholen (met uitzondering van de Benjamin) zijn gehuisvest in een Brede School c.q. Brede 

Maatschappelijke Voorziening (BMV). 

 

3. Pag.31: alle kinderen krijgen op de basisschool de mogelijkheid om zwemdiploma A te halen.  

Mocht dat in een jaar niet lukken hoe gaat het dan verder? 

Er is een vangnetconstructie via het Jeugd Fonds Sport of de Stg. Leergeld maar dit is alleen bedoeld 

voor gezinnen met inkomen van maximaal 110% van de bijstandsnorm. Voor kinderen van 

statushouders is ook een aparte regeling beschikbaar. Via de scholen en zwembad monitoren wij 

hoeveel kinderen het zwemdiploma halen. 

5. Pag.31 VVE-monitor Nipea op Parkstadniveau. Gaarne uitleg hierover. 

Op grond van het Onderwijsachterstandenbeleid is de gemeente verplicht om het VVE-beleid te 

monitoren. Hiertoe start vanaf 2019 een nieuwe gezamenlijke VVE-monitor Nipia in Parkstad, waarin 

het VVE-beleid gemonitord en geëvalueerd kan worden. 

 

6.Pag. 32: OAB wordt hier tweemaal benoemd. Even uitleg. 

De rijksmiddelen voor Onderwijsachterstandenbeleid worden vanaf 2019 opnieuw verdeeld onder de 

gemeenten. De gemeente Brunssum ontvangt op grond hiervan extra middelen om 

onderwijsachterstanden te bestrijden op de voorscholen en basisscholen. Hiermee kunnen we nieuw 

beleid ontwikkelen. 

 

Pag. 38: wij dragen zorg voor de opleiding van verkeersbrigadiers. Wie gaat dit doen? 

Wij faciliteren scholen bij het opleiden van verkeersbrigadiers. De opleiding wordt verzorgd door de 

politie. De kosten bedragen gemiddeld € 5.000 per jaar 

 

2. Pag.88: social media redacteur: welke taken voert deze uit? 

De redacteur social media is verantwoordelijk voor het beheren en up-to-date houden van de 

verschillende social media kanalen van de gemeente Brunssum. De redacteur informeert de social 

mediagebruiker over actuele ontwikkelingen in de gemeente en beantwoordt hun reacties op een 

wijze die passend en professioneel is binnen de kaders van het betreffende medium. Tevens draag de 

redacteur zorg voor het ontwikkelen en implementeren van nieuwe media die passen binnen de 

communicatiemix van de gemeente Brunssum en voor het doorontwikkelen van de bestaande media 

conform de geldende professionele standaarden. 

 

1 Pag.105: BsG: proceskosten gestegen in vergelijk met andere jaren?  

Afgelopen jaren is gebleken dat de proceskosten blijven stijgen. Voor 2018 en 2019 heeft de BsGW 

een raming opgenomen in haar begroting voor proceskosten. In de bestuursrapportage geeft de 

BsGW aan dat het nog te vroeg is om voor 2018 het totale bedrag aan proceskosten in te kunnen 

schatten.  

 

2 Pag.108: GGD: realiseren van een trendbreuk in de gezondheid….Gaarne uitleg.  

GGD beoogt de gezondheid in Zuid-Limburg structureel te verbeteren en het aandeel van de burger 

zelf in relatie tot het verbeteren van zijn/haar gezondheidsbeleving te vergroten 

 

4 Pag.112: ADV: we lezen nergens dat dit wordt uitgevoerd door CMWW. Is het bij de burgers wel 
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bekend waar ze terecht kunnen?  

Dit betreft een GR Antidiscriminatievoorziening. Staat los van het CMWW. 

 

7 Pag.118: dierenbescherming: is Heerlen nog altijd eerste locatie waar dieren heengaan voor ze naar 

Born gaan? 

Ja, dat klopt. 


